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Protokół Nr X/15 

z obrad X Sesji Rady Gminy Wydminy z dnia 24 sierpnia 2015 roku 

 

Posiedzenie Sesji trwało od godziny 906 do godziny 1014 w sali dolnej Gminnego Ośrodka Kultury w 

Wydminach. Obrady X Sesji Rady Gminy Wydminy prowadziła przewodnicząca Rady Gminy Grażyna 

Plato. 

Radni obecni na Sali obrad : 

1. Grażyna Plato 

2. Renata Bakun 

3. Grzegorz Beczek 

4. Elżbieta Januszkiewicz 

5. Tadeusz  Łukaszczuk 

6. Franciszek Majcher 

7. Roman Paluch 

8. Leszek Pałdyna 

9. Waldemar Samborski 

10. Justyna Samsel 

11. Jarosław Skowron 

12. Adam Szpak 

13. Ryszard Żygieło 

- lista Radnych obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

W obradach uczestniczyli: 

1. Maria Dolecka- Zastępca Wójta Gminy Wydminy 

2. Alina Romanowicz- Sekretarz Gminy Wydminy 

3. Krystyna Truchan- Skarbnik Gminy Wydminy 

4. Katarzyna Eustachiewicz- Pracownik Urzędu Gminy Wydminy 

5. Anna Wasilczyk- Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Wydminach 

6. Artur Grygiencza- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

7. Edward Waszak- Dyrektor ZSZ w Wydminach (opuścił salę obrad o godz. 943) 

8. Adam Zagrzebnicki- Prezes CEN Wydminy(opuścił salę obrad o godz. 943) 

9. Milena Bereza- Stażysta 

10. Karolina Żygieło- Praktykantka 

- lista osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 i 3 do protokołu 
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W posiedzeniu brali udział także sołtysi sołectwa gminy Wydminy: 

1. Barbara Sidorowicz- sołtys wsi Pańska Wola 

2. Jan Karczewski- sołtys wsi Dudka 

3. Ewa Rynkowska- sołtys wsi Berkowo 

4. Mariola Wiśniewska- sołtys wsi Ranty (opuściła salę obrad o godz.  936) 

5. Anna Piątkowska- sołtys wsi Malinka (opuściła salę obrad o godz.  936)  

6. Justyna Ordowska- sołtys wsi Mazuchówka 

7. Eugeniusz Sudnik- sołtys wsi Pietrasze 

8. Mariusz Puchalski- sołtys wsi Siemionki 

9. Bożena Adameczek- sołtys wsi Hejbuty (opuściła salę obrad o godz. 956) 

10. Irena Gajda- sołtys wsi Szczepanki (opuściła salę obrad o godz. 956) 

11. Hubert Naszkiewicz- sołtys wsi Szczybały Orłowskie 

12. Elżbieta Pudłowska- sołtys wsi Siedliska (przybyła na salę obrad o godz. 955) 

13. Jolanta Herbich- sołtys wsi Orłowo (przybyła na salę obrad o godz. 924) 

-lista obecności sołtysów uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

       Ad.1 

Otwarcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato otworzyła obrady X Sesji Rady Gminy:  Powitała 

Panią Wójt, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, zaproszonych Gości, Kierowników jednostek, 

Sołtysów, Pracowników, Mieszkańców oraz Radnych. Oznajmiła, że zgodnie z listą obecności       

na Sali obrad znajduje się trzynastu Radnych, wobec czego istnieje wymagane quorum do 

podejmowania prawomocnych decyzji. Na sekretarza Sesji powołany został Radny Leszek 

Pałdyna. 

       Ad.2 

Odczytanie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato odczytała porządek obrad. 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka wniosła o wprowadzenie uchwały do porządku obrad. 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka : Państwo Radni, Pani Przewodnicząca. Prosiłabym              

o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do porozumienia międzygminnego. 

To dotyczy powstania Centrum Integracji Społecznej, o szczegółach powiedziałabym przy 

omawianiu tego punktu jeżeli jest taka możliwość i potrzeba to mogę teraz więcej powiedzieć . 

Ten projekt uchwały dostaliśmy z Giżycka już po zatwierdzeniu przez Panią porządku obrad, 

dlatego prośba nasza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Czy Radni chcą w tym momencie szczegółów przed 

głosowaniem o przyjęcie porządku obrad ? Czy już w momencie omawiania ? 

Radny Leszek Pałdyna: Komisja przecież była. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Proszę? 
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Radny Leszek Pałdyna: Komisja była przecież.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Nie chcecie, tak ? Dobrze. W związku z tym poddaje 

pod głosowanie wniosek Pani Wójt. Czy Pani Wójt już wie, w którym punkcie to by chciała mieć ? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Nie. Mi to jest obojętnie, do uznania Pani 

Przewodniczącej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Czyli proponuję żeby to był punkt piętnasty, czyli 

ostatni z punktów dotyczący podejmowania uchwał. Dobrze. W związku z tym przystępujemy do 

głosowania wniosku Pani Wójt w sprawie przyjęcia do porządku obrady uchwały  w sprawie 

przystąpienia do porozumienia międzygminnego. Proszę bardzo, kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem tej uchwały do porządku obrad? Proszę o podniesienie ręki. 

GŁOSOWANIE: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSZTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Przedstawiono nowy porządek obrad. Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad  

po zmianie. 

GŁOSOWANIE: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSZTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Wniosek Zastępcy Wójta Gminy Marii Doleckiej został  przyjęty, ustalono nowy porządek obrad. 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Wydminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Do dnia dzisiejszego żadne wnioski dotyczące 

protokołu nie wpłynęły. Czy ktoś jeszcze chciałby na Sesji ? Nie widzę. W związku z tym 

przechodzimy do głosowania nad przyjęciem protokołu z IX Sesji. Kto z Państwa jest za 

przyjęciem protokołu z IX Sesji ? Proszę o podniesienie ręki. 
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GŁOSOWANIE: 

ZA: 11 

PRZECIW: 0 

WSZTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Protokół został prawomocnie przyjęty. 

Następnie głos zabrał Edward Waszak, aby wyjaśnić cel uczestnictwa w obradach Sesji. 

Edward Waszak: Proszę Państwa , Szanowna Pani Przewodnicząca, Szanowna Pani Wójt, Pani 

Skarbnik, Pani Sekretarz, Szanowni Państwo Radni, Sołtysi. Kim jesteśmy i z czym do Was 

przybywamy ? Myślę, że kilka słów, które tutaj wypowiem nie zakłóci Wam porządku obrad 

dzisiejszego porządku tej Sesji. Mianowicie nowa placówka edukacyjna, niepubliczna placówka 

edukacyjna pod nazwą „Centrum Edukacji Niepublicznej”, wpisała się w krajobraz Gminy 

Wydminy i okolic. Powiedziałbym nawet i Powiatu Giżyckiego. Prezesem tej placówki jest obecny 

tutaj Pan Adam Zgrzebnicki i w skład placówki będzie wchodziło przedszkole niepubliczne             

,, Słoneczna Kraina’’  i  Zasadnicza Szkoła Zawodowa. Niniejszym chcę powiedzieć, że Dyrektorem 

przedszkola Słoneczna Kraina została powołana już Pani Małgorzata Król, natomiast Dyrektorem 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej będę ja,  moje nazwisko Edward Waszak. Teraz z czym 

przybywamy do Państwa? Otóż szkoła rozpoczęła już działanie, uzyskaliśmy wpis do ewidencji    

ze  Starostwa Powiatowego w Giżycku, następnie Kuratorium Oświaty w Olsztynie wydało 

pozytywną decyzję odnośnie postanowienia o uprawnieniach szkoły niepublicznej, także 

jesteśmy legalnie działającą placówką na terenie Gminy, na terenie Powiatu i na terenie całej 

Polski.  Proszę Państwa, dni otwarte 14 sierpnia to dni, gdzie kilku z Państwa na pewno  

odwiedziło Naszą placówkę i to dni korzystając właśnie z przychylności Szanownej Pani 

Przewodniczącej przybyliśmy dzisiaj żeby przede wszystkim zaprosić Was Państwa na uroczyste 

otwarcie szkoły w dniu 31 sierpnia o godzinie 1100, gdzie uroczystość odbędzie się przy wejściu do 

budynku w razie pogody, a jeżeli będzie niepogoda na auli głównej, już powiem gdzie. Serdecznie 

Państwa zapraszamy, żebyście swoją obecnością zaszczycili Nasze uroczyste otwarcie.  I to tyle co 

bym miał Państwu do przekazania. Serdecznie dziękuję.  

Oficjalne zaproszenie zostało przekazane Przewodniczącej Rady Gminy Grażynie Plato przez 

Prezesa  „Centrum Edukacji Niepublicznej” w Wydminach. 

Ad.4  

Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie między Sesjami.  

-informacja o pracy Wójta stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Informację o pracy Wójta w okresie między sesjami przestawiła Zastępca Wójta Gminy Maria 

Dolecka.  
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Zapytania Radnych dotyczące pracy Wójta w okresie między Sesjami: 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Ja mam pytanie dotyczących zarządzenia. Czy ktoś 

może podać jaka jest cena ścieków w Białej Giżyckiej ? To bym prosiła w odpowiedzi na wolne 

wnioski jeżeli będzie taka możliwość.  

Radny Adam Szpak: Dziesięć złotych. 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Dziesięć złotych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: To pytanie było skierowane do Pani Wójt, Panie 

Radny. I o spotkanie 23 lipca z Generałem Brygady, czy Pani Wójt brała w tym udział? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Nie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Nie, w związku z tym nie mam pytania, dziękuję. 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Wydminy na lata 2015-2027. 

Zapytania Radnych dotyczące podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Wydminy na lata 2015-2027: 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Od roku 2016 jest wzrost opłat za podatki. Czy to są prognozy 

dostania się do powierzchniowych zakładów, które będą dostarczały te podatki czy to są 

zaprognozowane  wzrost podatków mieszkańców ? 

Skarbnik Gminy Krystyna Truchan poinformowała, że nie jest to planowany wzrost, natomiast w 

większości uchwała o zwolnieniach straciła moc. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato poddała pod głosowanie uchwałę zmieniającą 

uchwałę  w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wydminy na lata 2015-2027. 

GŁOSOWANIE: 

ZA: 12 

PRZECIW: 0 

WSZTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Bardzo przepraszam nie poprosiłam Komisji             

o opinię. 

Radny Tadeusz Łukaszczuk poinformował, że Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii 

zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Franciszek Majcher poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Sportu i Pomocy 

Społecznej zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 
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Radny Roman Paluch poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała uchwałę 

pozytywnie. 

Radni nie wyrazili konieczności ponownego głosowania w sprawie podjęcia uchwały po 

przedstawieniu opinii Komisji. 

Uchwała otrzymała wymaganą większość i została prawomocnie podjęta.  

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wydminy na 2015r. 

Radny Tadeusz Łukaszczuk poinformował, że Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii 

zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Franciszek Majcher poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Sportu i Pomocy 

Społecznej zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Roman Paluch poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała uchwałę 

pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian         

w budżecie Gminy Wydminy na 2015r.  

GŁOSOWANIE: 

ZA: 12 

PRZECIW: 0 

WSZTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała otrzymała wymaganą większość i  została prawomocnie podjęta. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie Gminy Wydminy.  

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka zgłosiła autopoprawkę oraz propozycję, aby wykreślić 

słowo lipiec z nazwy uchwały i zastąpić go słowem sierpień. 

Radny Tadeusz Łukaszczuk poinformował, że Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii 

zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Franciszek Majcher poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Sportu i Pomocy 

Społecznej zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Roman Paluch poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała uchwałę 

pozytywnie. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków na terenie Gminy Wydminy. 

GŁOSOWANIE: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSZTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała otrzymała wymaganą większość i została prawomocnie podjęta. 

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia w Orłowie Panteonu Niezłomnych Żołnierzy 

Wyklętych upamiętniającego bohaterów antykomunistycznego podziemia- „ Żołnierzy 

Wyklętych”. 

Radny Tadeusz Łukaszczuk poinformował, że Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii 

zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Franciszek Majcher poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Sportu i Pomocy 

Społecznej zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Roman Paluch poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała uchwałę 

pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wzniesienia w Orłowie Panteonu Niezłomnych Żołnierzy Wyklętych upamiętniającego bohaterów 

antykomunistycznego podziemia- „Żołnierzy Wyklętych”.  

GŁOSOWANIE: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSZTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała otrzymała wymaganą większość i została prawomocnie podjęta. 

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w Wydminach. 

Radny Tadeusz Łukaszczuk poinformował, że Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii 

zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Franciszek Majcher poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Sportu i Pomocy 

Społecznej zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 
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Radny Roman Paluch poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała uchwałę 

pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie nadania 

statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w Wydminach. 

GŁOSOWANIE: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSZTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała otrzymała wymaganą większość i została prawomocnie podjęta. 

Ad.10 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania 

w Domu Pomocy Społecznej w Wydminach. 

Zapytania Radnych dotyczące podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Wydminach: 

Radny Adam Szpak: Do Pani Sekretarz, bo się zajmuje wyborami, chciałbym się tylko dowiedzieć 

ile jakby wyborców jest w tym odrębnym obwodzie? 

Sekretarz Gminy Alina Romanowicz: Na ten moment dwudziestu dziewięciu. 

Radny Adam Szpak: Dziękuję. 

Sekretarz Gminy Alina Romanowicz: Proszę bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Czy są jeszcze jakieś pytania dotyczące tej uchwały ? 

Państwo Radni? Nie widzę, proszę komisje o opinie. 

Radny Tadeusz Łukaszczuk poinformował, że Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii 

zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Franciszek Majcher poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Sportu i Pomocy 

Społecznej zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Roman Paluch poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała uchwałę 

pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato poddała pod głosowanie uchwałę zmieniającą 

uchwałę w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w sprawie utworzenia odrębnego 

obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Wydminach. 
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GŁOSOWANIE: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSZTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała otrzymała wymaganą większość i została prawomocnie podjęta.  

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy 

Społecznej w Wydminach. ( sejm, senat) 

Radny Tadeusz Łukaszczuk poinformował, że Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii 

zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Franciszek Majcher poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Sportu i Pomocy 

Społecznej zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Roman Paluch poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała uchwałę 

pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Wydminach.    

(sejm, senat) 

GŁOSOWANIE: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSZTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała otrzymała wymaganą większość i została prawomocnie podjęta. 

Ad.12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu utworzenia Dziennego 

Domu „Senior-WIGOR” w ramach programu Wieloletniego „Senior-WIGOR” na lata 2015-2020. 

Radny Tadeusz Łukaszczuk poinformował, że Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii 

zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Franciszek Majcher poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Sportu i Pomocy 

Społecznej zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Roman Paluch poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała uchwałę 

pozytywnie. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na realizację projektu utworzenia Dziennego Domu „Senior-WIGOR” w ramach 

projektu Wieloletniego „Senior-WIGOR” na lata 2015-2027. 

GŁOSOWANIE: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSZTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała otrzymała wymaganą większość i  została prawomocnie podjęta. 

Ad.13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wydminy na 2015r.  

Radny Tadeusz Łukaszczuk poinformował, że Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii 

zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Franciszek Majcher poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Sportu i Pomocy 

Społecznej zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Roman Paluch poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała uchwałę 

pozytywnie. 

Przewodnicząc Rady Gminy Grażyna Plato poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na realizację projektu utworzenia Dziennego Domu „Senior-WIGOR” w ramach programu 

Wieloletniego „ Senior-WIGOR” na lata 2015-2020. 

GŁOSOWANIE: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSZTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała otrzymała wymaganą większość i została prawomocnie podjęta. 

Ad.14 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Wydminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato poinformowała, że Rozstrzygnięcie Nadzoru uchyliło 

w całości poprzednią uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Wydminy. 
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Radny Tadeusz Łukaszczuk poinformował, że Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii 

zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Franciszek Majcher poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Sportu i Pomocy 

Społecznej zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Roman Paluch poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała uchwałę 

pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Wydminy. 

GŁOSOWANIE: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSZTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała otrzymała wymaganą większość i została prawomocnie podjęta. 

Ad.15 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do porozumienia międzygminnego. 

Zapytania Radnych dotyczące podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do porozumienia 

międzygminnego:  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Ja mam pytanie takie, związane kasą, że tak 

powiem. Ile nas to będzie kosztowało przystąpienie do tego? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Wstępnie ustalono, że Gmina Wydminy wniesie dziesięć 

tysięcy złotych, to są Gminy z Powiatu Giżyckiego, w tym Miasto Giżycko z wyłączeniem Miasta                

i Gminy Ryn, który chce Centrum Integracji Społecznej otworzyć u siebie.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Czy to będzie jednorazowa, czy załóżmy, że 

przystąpimy to .. ? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Nie, działalność jest długo falowa, także na ten rok będzie 

dziesięć  tysięcy, pod koniec roku budżetowego będziemy otrzymywali rozliczenie i propozycję 

opłaty na rok przyszły, ona będzie procentowa do osób biorących udział w warsztatach 

organizowanych przez Centrum Integracji Społecznej i dotyczyła będzie tylko naszych 

mieszkańców z terenu Gminy Wydminy.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Dziękuję. Kto jeszcze ma pytanie ? 

Radny Roman Paluch: Ja jeszcze pytanie mam. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Bardzo Proszę Pan Paluch. 
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Radny Roman Paluch: Czy te stowarzyszenie będzie funkcjonować tylko ze składek Gminy czy ma 

zamiar Gminę dofinansować? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Nie, nie. Centrum Integracji Społecznej będzie miało za 

zadanie ubiegać się o środki zewnętrzne. Na dzień dzisiejszy przy spotkaniach założycielskich        

z Samorządami padła taka decyzja, żeby mieć zabezpieczenie środków na zatrudnienie 

niezbędnych pracowników, czyli osoby, która będzie prowadziła Centrum, pracownika 

socjalnego, bo żeby te Centrum powstało trzeba przygotować odpowiednie dokumenty, 

zorganizować  to. Miasto Giżycko zapewnia lokal, a pozostałe jak gdyby koszty, oczywiście lokal          

i koszt jego utrzymania bierze na siebie Miasto Giżycko. Pozostałe Samorządy będą uczestniczyć 

tylko w kosztach utrzymania. Nie da, nie będzie mogło funkcjonować tylko i wyłącznie ze składek 

Samorządów, bo Samorządy by się nie zgodziły na taką współpracę. Działa takie Centrum w Ełku, 

ono działa już trzeci rok, samo się finansuje i rzeczywiście prężnie działa i to jest duża pomóc 

osobom, wykluczonym społecznie, czyli długotrwale bezrobotnym, osobom z uzależnieniami, 

osobom opuszczającym zakłady karne i osobom bezdomnym, bo to jest pomoc nakierowana na 

tego typu osoby i pomoc ta będzie udzielana poprzez kontrakt socjalny zawierany między 

Ośrodkiem Pomocy Społecznej, a uczestnikiem Centrum.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Proszę bardzo czy są jeszcze? Proszę Pani 

Januszkiewicz.  

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Chciałam zapytać jaką grupę społeczną to Centrum Integracji 

będzie integrować?  Już Pani odpowiedziała po części, że bezrobotnych, uzależnionych                          

i bezdomnych ? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: I opuszczających zakłady karne. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: W zamian za te składkę dziesięć tysięcy złotych rocznie, są, co Ci 

ludzie otrzymają.  

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Będą uczestniczyli w warsztatach, które będą miały za 

zadanie pomóc im wyjść ze stanu w jakim się znaleźli. Będą mieli zapewniony jeden posiłek 

dziennie i pomoc  fachowców, czyli psychologa, terapeuty, doradcy zawodowego, pracownika 

socjalnego.  

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Pani Wójt, a na terenie Gminy Wydminy u nas nie działa coś 

podobnego? Może inaczej się nazywa. 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: U Nas działało to w ramach projektu, projekty te są na 

dany okres, a Centrum Integracji Społecznej to jest na dany okres. Taka jednostka , która 

długofalowo działa, bo powiem szczerze, że dwa lata czy trzy to troszeczkę za krótko żeby osoby 

pozostawić same sobie. Wspierać długofalowo trzeba je. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Czyli te działania były realizowane w ramach projektu (dalsza 

część wypowiedzi niezrozumiała) 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: To znaczy, jeżeli będą takie możliwości finansowe, jeżeli 

będą ogłaszane konkursy to  Gmina Wydminy też oprócz tego, bo przewiduje się że z terenu 
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Gminy Wydminy będzie to siedmiu na dzień dzisiejszy uczestników. Natomiast zobaczymy jakie 

będzie to zainteresowanie, może ta liczba będzie większa, ale to wcale nie wyklucza iż nie 

będziemy ubiegać się o w dalszym ciągu o środki zewnętrzne i pracować. Bo to jest mała liczba, 

zdajemy sobie sprawę, że siedem osób to jest niewiele. Zdajemy sobie sprawę, że będzie siedmiu 

uczestników z Gminy Wydminy. Każda Gmina będzie miała tam procentowo minimum, Miłki mają 

pięć uczestników, Kruklanki czterech,  Miasto Giżycko sześciu, przepraszam Gmina Giżycko 

sześciu, Miasto czterdziestu kilku czy .. 

Sekretarz Gminy Alina Romanowicz: Osiemnastu. 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Osiemnastu łącznie.  

Radna Elżbieta Januszkiewicz: A co z dojazdami? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Koszty będą mieli pokryte , za darmo będą dojeżdżali, bo 

innej możliwości nie będzie. Będzie też możliwość też jeżeli nie będą mieli możliwości dojazdu, to 

dowozu, to wszystkie koszty będą po stronie Centrum. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Czy jeżeli dziesięć tysięcy złotych dla siedmiu osób z Gminy 

Wydminy? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Dla siedmiu osób, tak. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Mniej więcej? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Mniej więcej.I też będą mieli zapewnioną pracę, bo Urząd 

Pracy w Giżycku zobowiązał się, że osoby uczestniczące w Centrum Integracji Społecznej dostaną 

zatrudnienie.  

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Tak się zastanawiam, czy Centrum Integracji Społecznej 

Wydmińskie nie miało by szansy, na przykład za tą kwotę dziesięciu tysięcy nie pomoglibyśmy 

czternastu osobom.  

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Też tak się zastanawiałam, ale jednak myślę, że to nie 

byłoby takie łatwe z tego względu, że za mała liczba osób, a koszty są niezmiernie duże. Giżycko 

ma już bazę doradnictwa zawodowego, bazę terapeutów, czyli specjalistów, którzy są praktycznie 

w zasięgu ręki i nie będą mieli takiego problemu, poza tym przy większej liczbie uczestników 

tego, to koszty utrzymania są mniejsze. Miasto Ełk ma Centrum, bo jest dużym miastem, 

natomiast powiem szczerze, że w małych ośrodkach to raczej nie ma szansy bytu. Można się 

pokusić , ale myślę, że na dłuższy okres to nie byłoby realne.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Dobrze, dziękuję. 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Stąd ta inicjatywa, bo myśmy nosili się z takim zamiarem    

i dalej się nosimy, tyle że jako Samorząd będziemy się ubiegali żeby u nas powstało Centrum , 

Młodzieżowe Centrum Integracji, z nastawieniem na młodzież, na tą, która często gęsto po 

gimnazjum, nie bardzo wie co z sobą mają zrobić. Czy kończą w ogóle gimnazjum. Także to 

będziemy rozważać lokalnie, żeby to być na  

Radna Elżbieta Januszkiewicz: (wypowiedź niezrozumiała ) 
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Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: To znaczy nie wszystko, z terenu Gminy, bo tylko byśmy 

musieli z Wydmin, prawda? Z pozostałych miejscowości byśmy musieli zapewnić ten dojazd, 

koszty przynajmniej. Rozważamy  taką możliwość. Natomiast tutaj uznały Samorządy, że w takim 

kształcie będzie miało to większe szanse na przetrwanie. Stąd taka inicjatywa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Dziękuję. Proszę Pani Radna Samsel. 

Radna Justyna Samsel: Ja mam takie pytanie, bo zakładamy, że będzie siedmiu członków. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Na początku. 

Radna Justyna Samsel: Tak, teraz składka dziesięć tysięcy, tak znajdzie się więcej chętnych, czy to 

nas będzie koszt składki kosztował? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Tak jak powiedziałam te koszty będą współmierne do 

uczestników, jeżeli ich będzie czternastu, bo nie jest zamknięta lista, tylko na początek się tak 

szacuje, że to będzie siedmiu uczestników i może ich być znacznie więcej jeżeli takie będzie 

zainteresowanie, jeżeli będzie taka potrzeba, bo to Ośrodek Pomocy Społecznej będzie 

decydował kto będzie skierowany, bez skierowania Ośrodka Pomocy Społecznej nie ma się szans 

na uczestnictwo w Centrum Integracji Społecznej. Jeżeli  koszty będą wyższe to tak jak 

powiedziałam, będą rozliczać się ze środków, Centrum Integracji Społecznej będzie rozliczać się 

ze środków, co procentowo będzie Gminy obciążało, w zależności od ilości uczestników zajęć.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Dziękuję. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Ilu na terenie Gminy Wydminy jest bezdomnych? Orientacyjnie .. 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Panie Kierowniku mógłby Pan odpowiedzieć? Tak 

dokładnie. 

Kierownik GOPS-u Artur Grygiencza udzielił informacji na temat statystyk  liczby osób 

zamieszkujących teren Gminy Wydminy, które są bezdomne,  uzależnione  bezrobotne. 

Radny Tadeusz Łukaszczuk poinformował, że Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii 

zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Franciszek Majcher poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Sportu i Pomocy 

Społecznej zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

Radny Roman Paluch poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała uchwałę 

pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

przystąpienia do porozumienia międzygminnego. 
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GŁOSOWANIE: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała otrzymała wymaganą większość i została prawomocnie podjęta. 

Ad. 16 

Interpelacje i zapytania Radnych.  

Ad.17 

Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Bardzo Proszę Panie Adamie. 

Radny Adam Szpak: Ja do Pani Wójt, bo Pana Wójta nie ma, to mam takie trzy krótkie pytanka. 

Głownie mi chodzi o projekt kanalizacyjny Gawlików Małych, tam z funduszu sołeckiego po pięć 

tysięcy, każdy projekt jakby jest wieloletni,  jedenaście tysięcy, czy jest taki projekt ? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Wpływają oferty, jeszcze w piątkowej poczcie była oferta.  

Jeszcze rozstrzygnięcia nie ma. 

Radny Adam Szpak: Drugie podanie, tu na komisji rolnictwa poruszałem, to jest w sprawie 

studzienki u mnie we wsi. Jest już zabetonowane podłoże, żeby Pan Wójt znalazł jakieś pieniążki 

na dokończenie tego, a jakieś to nie wielkie pieniądze około tysiąca złotych.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: A jaka to jest studzienka ? Melioracyjna ? 

Radny Adam Szpak: Deszczowa. Czy coś by ruszyło w tej sprawie ? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Czy mam już teraz odpowiadać Pani Przewodnicząca ? 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Jeżeli wie Pani. 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka : Pani Kasia jest zorientowana, poprosiłabym żeby 

udzieliła informacji odnośnie tych studzienek.  

Pracownik Urzędu Gminy Katarzyna Eustachiewicz: To znaczy z tą studzienką to chodzi o 

doprowadzenie z drogi gminnej, wiem ta kwestia była omówiona przy zamówieniu publicznym te 

co było utrzymanie tych dróg z funduszów sołeckich . Część była zrobiona, natomiast druga 

kwestia tam chodzi o ten, żeby była głębsza tak ? 

Radny Adam Szpak: Nie, żeby w ogóle zabudować, bo tam jest dół głębokości prawie pół metra.   

I może doprowadzić do wypadku.  

( ciąg dalszy wypowiedzi niezrozumiały) 
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Zastępca Wójta Maria Dolecka: Zorientujemy się Panie Radny, może tak być ? Zorientujemy się, 

poprosimy Pana Wiesława Grześkowicza żeby tam się udał, oszacował ewentualnie i z Panem 

będziemy w kontakcie. Poinformujemy jaka jest decyzja, dobrze ? 

Radny Adam Szpak: I trzecie pytanie. Urząd Gminy dostaje od Wojewody corocznie na 

utrzymanie cmentarzy wojennych bodajże cztery tysiące, tak dobrze pamiętam ? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Coś koło tego, cztery trzysta. 

Radny Adam Szpak:  W sobotę byłem z gościem, który się interesuje takimi rzeczami, tu z tyłu na 

mazuchowskim cmentarzu, jako wojennym, z tyłu za naszym nowym cmentarzem. Nie weszliśmy 

tam. Moje pytanie brzmi czy w ogóle coś było robione za te pieniądze, bo przecież dla wojewody 

musimy raport jako Gmina wysłać co zostało wykonane za te pieniądze, tak ? Tam jest Sajgon 

normalnie, a tam jest piętnaście mogił, Piętnastej Kawalerii Suwalskiej z I wojny Światowej. 

Zarośnięty niesamowicie. 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Powiem tak, z tych środków my się musimy rozliczyć            

i przedstawić koszty. Nie jestem w stanie powiedzieć, może Pan Wójt by się orientował kiedy 

ostatnio było tam wykaszane, ale wszystkie te cmentarze które są w rejestrze są objęte Naszą 

opieką. Te pieniążki to nie jest za dużo, ale staramy się żeby to wyglądało  tak jak trzeba, 

widocznie jeżeli jest taka potrzeba to przekażę sprawę Panu Prezesowi Spółki, żeby doprowadzili 

to do stanu należytego. 

Radny Adam Szpak: Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Bardzo proszę. Kto jeszcze ma zapytania albo 

interpelacje ? Proszę bardzo.  

Radny Franciszek Majcher: Na komisji poprosiłem Pana Wójta, żeby Pan Prezes Spółki, no jakby 

takie może nie  aż dokładne takie sprawozdanie, ale chciałbym  wiedzieć na przykład co tam 

Prezes planuje wyjść z tego długu, w jaki sposób, na czym chcą zarabiać w ogóle, no bo tutaj Pani 

Księgowa mi ostatnio powiedziała, że tam zyski są jakieś tam czterdzieści  parę tysięcy na wodzie 

to w porządku, ale co jest tam z tym starym długiem czy on wisi w powietrzu dalej czy coś jakieś 

plany Pan Prezes ma na przyszłość, jak to powoli wychodzić z tego ?  I to dzisiaj miał być Pan 

Prezes na Sesji i ewentualnie na piśmie mi to skopiuje. 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Nie wiem czy dzisiaj Pan Wójt powiedział, że zaprosi na 

Sesję, natomiast Pan Prezes jest na urlopie i dlatego go dzisiaj nie ma. Na najbliższej Sesji 

zobowiązujemy się do tego żeby Pan Prezes się pojawił z oczywiście informacją do Państwa i do 

Państwa dyspozycji, żeby rozwiać wszelkie wątpliwości.  Na kolejnej Sesji na pewno będzie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Czy ja mogę Panią Wójt poprawić ? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Bardzo proszę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Ja bym wolała żeby Pan Prezes pojawił się na 

komisjach, aby szczegółowo omówić w komisjach i ewentualnie jeśli czegoś będzie brakowało          

o czym Radni by chcieli wiedzieć. Taka moja sugestia.  
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Zastępca Wójta Maria Dolecka: Ogólnie mówiąc to miałam na myśli ,że na komisjach też będzie 

siłą rzeczy.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Ja bym to tak widziała. Poprosiłabym o  opinię 

przewodniczących komisji. Czy taka forma by Państwu odpowiadała ? 

Radny Tadeusz Łukaszczuk: Na komisji, ale myślę, że na Sesji to powinno być.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: To dziękuję, z Panią Wójt postaramy się, aby ta 

sprawa, która już się ciągnie tak dość długo odnośnie tego odnośnie tego spotkania w końcu już 

miała skutek. Czy są jeszcze pytania, zapytania, interpelacje ? Pani Elu, bardzo proszę.  

Radna Elżbieta Januszkiewicz :Ja w sprawie odcinka drogi W-61-64. Chcę wyrazić zadowolenie, 

bo w końcu ta droga została zrobiona, chodnik został naprawiony, ileś metrów tej kostki zostało 

dołożonej . Zostały pozbierane w końcu te cegły z których dzieci robiły plac zabaw, więc bardzo 

miło mi było zobaczyć, że ta sprawa jest zakończona. Dobrze było też zauważyć, szybką reakcję 

usunięcia barierki po wypadku na Smętnej z Mickiewicza i tym samym jak dobrze widzieć tę 

sprawę na skrzyżowaniu z Kajki na Słowackiego, jest barierka, która jest tylko wygięta. Myślę, że 

gdyby ją postawić z powrotem do  pionu, ona by służyła dłużej niż tak długo służyła mieszkańcom. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Dziękuję Pani Radnej. Jeszcze ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos ? Nie widzę ..  Brzydko powiedziawszy mieliśmy dwa punkty w jednym . 

Odpowiedzi na interpelacje Pana, Pani Wójt, przepraszam.  

Ad.18 

Wolne wnioski i informacje. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Czy Radni by jeszcze chcieli zabrać głos w tych 

wolnych wnioskach ? Nie widzę. Czy ktoś z obecnych na Sali chciałby zabrać głos ? Bardzo proszę 

Pani Katarzyna Eustachiewicz. 

Pracownik Urzędu Gminy Katarzyna Eustachiewicz:  Pani Sekretarz, w piątek przekazałam 

informacje odnośnie wniosków mieszkańców wsi Pietrasze o przyłączenie mieszkańców do 

poczty Wydminy, wiemy że miejscowość jest w Naszej Gminie , a ma kod pocztowy Świętajno. 

Odnośnie wyciągnięcia informacji z Pani Kierownik, która zajmuje się jakby dawaniem jakby 

kodów z Olsztyna, odpowiedziała mi w sposób następujący. Jest taka możliwość, tylko po 

wpłynięciu wniosku od wszystkich mieszkańców, ale aczkolwiek w odpowiedzi uzyskałam taką 

odpowiedz, że Poczta Polska tego nie preferuje, bo kody pocztowe są dla Poczty Polskiej,  nie dla 

mieszkańców. Taką odpowiedz usłyszałam, wprawdzie troszeczkę śmieszna, ale taka forma, 

możemy to zrobić tylko i wyłącznie za zgodą i za wnioskiem pisemnym wszystkich mieszkańców 

danej miejscowości o  przyłączenie kodu pocztowego 11-510 Wydminy. I druga kwestia, że to się 

wiąże z kosztami, a później ze zmianą adresu w instytucjach, czyli dowody rejestracyjne, dowody 

osobiste, prawo jazdy i tak dalej.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Sołtysa z Pietrasz nie widzę. To może .. Czy Pani 

Kasiu czy Pani rozmawiała z sołtysem na ten temat ? 
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Pracownik Urzędu Gminy Katarzyna Eustachiewicz: Ja nie, nie ja w piątek po prostu przy 

godzinach pracy to już się dowiadywałam i potem nie miałam jak. To było w piątek dosłownie, tak 

więc dlatego chciałam  dzisiaj  dla Państwa przekazać tą informację czego się dowiedziałam.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Dobrze czyli, ja myślę, że jakiś kontakt z sołtysem 

Pani będzie. 

Pracownik Urzędu Gminy Katarzyna Eustachiewicz: Tak więc ja się skontaktuje z Panem 

sołtysem i przedstawię to co się dowiedziałam od Poczty Polskiej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Okej, dobrze proszę Pani sołtys Siedliska. 

Sołtys wsi Siedliska Elżbieta Pudłowska : Ja tam miałam takie sygnały z Kolonii, tam na zatorzu, 

za torami. Tam ludzie nie mają wody i zwrócili się do mnie z prośbą o pomoc, nie wiem może jako 

Gmina jakieś nie wiem beczki z wodą. 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: A konkretnie można wiedzieć jacy mieszkańcy ? Mogłaby 

Pani powiedzieć? 

Sołtys wsi Siedliska Elżbieta Pudłowska: Mieszkańcy: Kudlak, Krysiak i tam o właśnie Suska . Oni 

nie mają studnie już im wyschły. Oni nie mają samochodu żeby cokolwiek gdzieś tam dowieźć, 

jakąś wodę.  Niektórzy gdzieś tam dowożą skądś tak, no, ale przychodzili do mnie tak, prosili,       

że może coś Gmina coś pomóc . 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: A proszę mi powiedzieć od kiedy Pani taką wiedzę 

posiada? 

Sołtys wsi Siedliska Elżbieta Pudłowska: Wczoraj, wczoraj przychodzili do mnie, tak i prosili,         

że może coś tam pomóc.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Dobrze. 

Sołtys wsi Siedliska Elżbieta Pudłowska: No, bo taką wodę do picia to sobie kupują tak do 

gotowania, ale taką w kranie, to wiadomo jak nie ma takiej wody. 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Gospodarczą. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Tam gospodarstwo rolne ma ktoś, prowadzi ? Nie 

jest Pani zorientowana ? 

Sołtys wsi Siedliska Elżbieta Pudłowska: Nie, nie, nie mają gospodarstwa rolnego.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Dobrze, dziękuję . Pani Wójt taką wiedzę już 

posiada.  Myślę, że .. 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Myślę, że posiadam taką wiedzę i oczywiście przekażę 

pracownikowi, żeby się tym zorientował. Będziemy się starali ten problem rozwiązać.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Proszę bardzo, zapraszam jeszcze. Panie, głośno, 

głośno to może my coś. Nie, nie chcecie głośno.  
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Radny Jarosław Skowron: Ja mam pytanie odnośnie zmiany adresu , kto ponosi koszty wszystkich 

procedur związanych np. ze zmianą dowodów osobistych ? Czy ktoś z mieszkańców ? 

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Mieszkańcy, tak, dlatego to musi być ich zgoda, każdego. 

Muszą mieć świadomość tego, że koszty będą po ich stronie.  

Radny Jarosław Skowron:  Można wiedzieć jakie są to koszty orientacyjnie ?  

Zastępca Wójta Gminy Maria Dolecka: Myślę, że to będziemy w stanie orientacyjnie podać. Tak 

dowody są darmowe. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Kto jeszcze zapomniał czegokolwiek zapytać ma 

teraz szansę . Nie widzę chętnych.  Proszę bardzo. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: W wolnych wnioskach kwestii organizacji pracy Radnych. 

Wysyłane są do nas smsy z różnymi informacjami , typu informacja czy mamy odebrać 

dokumenty czy też nie. Czy można by było liczyć na sms w postaci: protokół już jest 

przygotowany, można już go odczytać 

Sekretarz Alina Romanowicz: Oczywiście. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Jest to problemowe, zaglądać przez cały miesiąc, czy już ten 

protokół jest, czy go nie ma. 

Sekretarz Alina Romanowicz: Dobrze. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Ja myślę, że siedem dni przed Sesją to on jest 

dostępny, musi być dostępny, więc .. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Różnie to bywało. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Bywało różnie, ale za mojej kadencji siedem dni był 

dostępny zawsze. Także to jest taki standard, który nie potrzeba uważam powiadomienia.  

Radny Adam Szpak: Pani Przewodnicząca odnośnie tego protokołu, ja kiedyś prosiłem żeby mi go 

przesyłano, bo ja nie mam meila, bo od wieków nie mam Internetu. Prośba są tu, Pani się 

zmieniła, może nie wie, dla Radnego Szpaka, jedynego we wsi, na piśmie.  

Ad.19 

Zamknięcie Sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato zamknęła obrady X Sesji Rady Gminy o godzinie 1011. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY 

Grażyna Plato  

Protokołował: 

Milena Bereza 


